
       

    Villaägarföreningen Dungen  

  
  

Protokoll fört vid ordinarie årsmöte med Villaföreningen Dungen, den 9 mars 2006 

i sal 616 Segeltorpskolan 

1. Stämmans öppnande 

Mötet öppnades av Robert Tham som hälsade de närvarande välkomna. 

2. Justering av röstlängd 

Kontroll av röstlängden gjordes och det konstaterades att 19 fastighetsägare var 

närvarande och 5 hade lämnat fullmakt, varvid stämman konstaterade att den var 

beslutsmässig (24 av 28). 

3. Val av stämmofunktionärer 

Ordförande att leda stämman: Robert Tham 

Sekreterare att föra protokoll: Katarina Roxström-Lindquist 

Rösträknare, att jämte ordförande justera protokollet: Kari Egeland och  

Börje Andersson 

4. Frågan om mötet utlysts i behörig ordning 

Mötet förklarades behörigt utlyst. 

5. Dagordningens fastställande 

Föreslagen dagordningen fastställdes och följande punkter anmäldes till övriga 
frågor: 

1. Uppdatering av adresslista  

2. Tidsbegränsning för beslut, Anders Holmgren 

3. Snöröjning, Göran Lidgren 

4. Studsmatta, Tihvan Rainer 

5. Byte av dörrar, Anders Christiansson 

6. Stadgeförändring, Robert Tham 

6. Anmälan av verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning avseende 

kalenderår samt gjorda transaktioner innevarande år 

Ordförande läste upp utsänd verksamhetsberättelse och kassören föredrog den 

ekonomiska redovisning. Stämman godkände dem enhälligt. 



7. Föredragning av revisionsberättelse 

Revisionsberättelsen upplästes och godkändes. Revisorerna tillstyrkte beviljad 

ansvarsfrihet för styrelsen.  

8.  Fråga om beviljande av ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter 

Stämman beslutade att ge den avgående styrelsen full ansvarsfrihet för år 2005. 

9. Val av ledamöter att utgöra styrelse. 

I tur att avgå är: Thomas Lindgren (ledamot), Arne Lindqvist (ledamot), Robert 

Tham (ordf.). I styrelsen kvarstår: Gunnar Berggren (1 år, ledamot) och Harald 

Melcher (1 år, ledamot) och Kristina Holmgren (suppleant). Dock kvarstår Thomas 

Lindgren som ansvarig för Dungens hemsida. 

Enligt valberedningens förslag beslöt stämman följande ordinarie ledamöter (2 

år): Arne Lindqvist (omval), Kicki Hellmark (nyval) och Thomas Lejdestad (nyval). 

10. Val av ordförande samt kassör ur ovan vald styrelse för 1 år. 

Till ordförande valdes Arne Lindqvist och till kassör valdes Gunnar Berggren. 

Stämman beslöt att punkten skall vara direkt justerad för att kunna anmäla de nya 

firmatecknarna till postgirot. 

11. Val av revisorer (2 st) och revisorsuppleant (1 st) för 1 år 

Till revisorer omvaldes Leif Björk (sammankallande) och Anders Christiansson 

och till revisorsuppleant omvaldes Kenny Ericson. 

12. Val av ordförande och två ledamöter att utgöra valberedningen för 1 år 

Till valberedningen valdes Magnus Hansson (sammankallande, omval) och 

Agneta Carlberg (omval) och Anders Christiansson (nyval). Stämman tackade 

den avgående ordförande Kicki Hellmark för utmärkt arbete i valberedningen. 

13. Budget för det kommande verksamhetsåret (se bilaga) och beslut om 

årsavgift 

Gunnar Berggren föredrog utsänt budgetförslag för 2006 med bibehållen årsavgift 

på 2 700kr. Detta förslag innebär att tidigare beslut att uppföra en grind och byta 

staket inte kan verkställas, vilket till stor del beror på ett tidigarelagt inköp av 

gräsklippare och kantklippare p.g.a. av stöld.  



För att förverkliga tidigare beslut och även sanera våra oljerör (se under punkt 14) 

föreslog den nya styrelsen en alternativ budget med en höjd årsavgift på 3 200kr.  

Stämman förde en diskussion över olika möjligheter att minska kostnaderna för 

föreningen och eventuella nya kommande utgifter så som stambyte. De största 

löpande utgifterna under året är snöröjning och hyra av containern till 

städdagarna, vilka tenderar till att öka år efter år. Kostnadsutvecklingen för dessa 

poster kan ses på nätet alternativt erhållas av Gunnar Berggren. Kari Egeland 

föreslog att föreningen kan hyra en mindre container, 20m3 istället för 30m3, enbart 

till trädgårdsavfall. Efter omröstning, 11 st. var för, 12 st. var emot och en avstod, 

godkände inte stämman förslaget.   

Stämman röstade om de olika budgetförslagen och då 15 st. var för en årsavgift 

på 3 200kr, 8 st. var för en årsavgift på 2 700kr och en avstod, godtog stämman 

ett reviderat budgetförslag och att höja årsavgiften från 2 700kr till 3 200kr (se 

bifogad budget). 

14. Ärenden som styrelsen har beslutat att ta upp 

- Lekutrustning för 8-12 års barnen (Robert Tham) 

Barnen önskar att föreningen investerar i mindre bärbara fotbollsmål till att 

användas i fotbolls-lek.    

Efter omröstning, 15 st. var för, 5 st. var emot och fyra avstod, godtog stämman 

förslaget att införskaffa målen. Dock ska föreningens ansvarsregler följas och vid 

fotbollsmatcher hänvisas ungdomarna till fotbollsplanen.  

- Vårstäddagen 2005 

Stämman beslöt att städdagen blir lördagen den 22 april kl. 9.00. 

- Rapport om digital TV (Anders Christiansson) 

Anders Christiansson rapporterade Digital-gruppens arbete med att utreda 

föreningens möjligheter till gemensam digital TV. I gruppen ingår: Anders 

Christiansson (sammankallande), Arne Lindqvist, Harald Melcher, Henrik 

Lindqvist, Ulla ”the tiger” och Thomas Lindgren.  Det befintliga kabel-TV nätet 

kommer att utvärderas utifrån vilket gruppen kommer att arbeta vidare med olika 

förslag. Stämman beslutade att till höststämman 2006 ska arbetsgruppen 

presentera ett färdigt förslag på vilken inriktning föreningen ska ha i frågan. Detta 



förslag ska i god tid informeras medlemmarna. 

För djupare information om digital-TV se länkar på Dungens hemsida. 

- Styrelsens inriktning/huvudfrågor för verksamhetsåret 2006 (Harald 

Melcher) 

Behov finns att fastställa föreningens framtida större utgifter t.ex. stambyte av rör 

som går under våra hus. Styrelsen får i uppdrag att definierar dessa och vid 

behov tillsätta arbetsgrupper eller där kompetens saknas anlita någon utanför 

föreningen.  

- Oljeförrådet, sanering av befintliga oljeledningar (Harald Melcher) 

Idag använder ingen längre olja för uppvärmning i föreningen. Oljetanken kommer 

att tas bort och därefter behöver ledningarna saneras. Föreningen får i och med 

detta ett nytt förråd. Anders Christiansson föreslog att förrådet kunde användas till 

vinterförvaring av motorcyklar och cyklar. En vidare diskussion kommer att föras 

vid ett senare tillfälle.  

15. Övriga frågor 

1. Uppdatering av adresslista  

Adresslistan uppdaterades under mötet. En aktualiserad adresslista kommer att 

distribueras efter tidigare önskat sätt. 

2. Tidsbegränsning för beslut (Anders Holmgren) 

Hur länge kan vi ta hänsyn till gamla beslut? Anders föreslog att beslut som ej 

införlivas inom 6 månader måste söka ny majoritet nästa stämma. Detta förslag 

gör det möjligt att omprioritera beslut. Stämman var för förslaget och beslöt att 

även en tidsgräns ska sättas vid beslut. Styrelsen får i uppdrag att bestämma 

formen för detta. 

Lotta föreslog att ärendenas status kan sammanställas i verksamhetsberättelsen 

så får medlemmarna tid att förbereda sig inför omprioritering av beslut. 

3. Snöröjning (Göran Lidgren) 

Det har snöat mycket under vintern och mycket av det ligger kvar på 

garageplanen. Vid ytterligare snöfall kallar styrelsen till en gemensam insatts att 



skotta bort snön.  

4. Trampolin (studsmatta, Tihvan Rainer) 

På höststämman 2004 (punkt 9) var majoriteten i en ej beslutmässig stämma 

kraftfullt emot att upplåta föreningens mark för en egen införskaffad trampolin, 

eftersom skaderisken ansågs vara för stor för våra egna och andras barn. Då 

ungdomarnas fråga kvarstår röstade nu en beslutmässig stämma om förslaget. 

Stämman godkände inte förslaget då 5 st. var för, 17 st. var emot och två avstod.   

5. Byte av dörrar (Anders Christiansson) 

Några i föreningen kommer inom en snar framtid att byta sina ytterdörrar. För att 

få ett så lågt pris som möjligt ombedes intresserade att kontakta Anders 

Christiansson. 

6. Stadgarförändring (Robert Tham) 

I föreningens stadgar står det att tre personer ska väljas till valberedningen. Då 

även styrelsen finns att tillgå, är det rimligt att ha två personer i valberedningen. 

Styrelsen fick i uppdrag att se över ärendet om en eventuell stadgeförändring.   

16 Stämmans avslutande 

Ordförande tackade samtliga närvarande och förklarade mötet avslutat. De 

avgående ledamöterna tackas härmed för ett gott arbete i styrelsen. Ett stort tack 

till Robert Tham som lett styrelsens arbete i 4 år. 

Efter det att Robert beskrivit sin tid som ordförande både rolig och härlig 

överräcktes ordförandeklubban till Dungens nyvalde ordförande Arne Lindqvist. 

17. Vid protokollet:    

 

Katarina Roxström-Lindquist 

Justeras:                                       

 

Kari Egeland                          Börje Andersson                         Robert Tham                                                                

 


